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Raadsvraag betreffende wilde zwijnen.

Naar aanleiding van het artikel in het ED dat er in Eersel wilde zwijnen gesignaleerd zijn in 
een woonwijk heb ik de volgende raadsvraag.

Sinds verschillende jaren zorgen wilde zwijnen in Gemert-Bakel ook voor de nodige overlast 
en neemt deze overlast alleen maar toe. Enkele veehouders die ik gesproken heb spreken 
van massieve schade aan veldgewassen doordat de wilde zwijnen deze gewassen vernielen 
en de grond helemaal omwoelen. Doordat ik regelmatig in het buitengebied wandel kan ik 
zelf de schade ook zien die de zwijnen veroorzaken.
Binnen de provincie hanteren we een nulstand voor wilde zwijnen maar deze halen we bij 
lange na niet.
Veehouders die ik gesproken heb zijn zelf aan de slag gegaan met maatregelen om wilde 
zwijnen te kunnen weren en beter op te kunnen sporen, omdat er in hun ogen onvoldoende 
aan de bestrijding van de wilde zwijnen wordt gedaan.

Mijn hoofdvraag luidt, hoe is de stand van zaken binnen Gemert-Bakel betreffende de 
bestrijding van de overlast van wilde zwijnen. Daarbij heb ik als sub-vragen:

1. Welke maatregelen worden en zijn er getroffen en wat is de doelmatigheid daarvan.
2. Is het college op de hoogte van het aantal schadegevallen en hoe wordt dit geregistreerd.
3. Hoeveel wilde zwijnen bevinden zich binnen de regio en dus binnen Gemert-Bakel.
4. Wat is het afschotpercentage.
5. Welke partners zijn betrokken bij de bestrijding van wilde zwijnen en hoe is communicatie 
en afstemming geregeld.
6. Wat doet het college om de bestrijding te intensiveren.

Verder zou de Dorpspartij graag zien dat een B&W informatiebijeenkomst georganiseerd 
wordt.


